
Hei
Eg driv ein liten enkeltståande  gardsbarnehage, og er veldig bekymra 
for det eg høyrer om kutt i pensjonstilskotet. For oss vil det få store 
konsekvensar; det vert vanskelegare å ta inn vikarar, gjera innkjøp av 
leiker og utstyr, utføra vedlikehald etc. I verste fall kan dette bety 
at vi må legge ned verksemda vår. Vi ønsker å driva ein barnehage med 
høg kvalitet, der barn trives og har det trygt, og dette ser vi no at 
vert trua.
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